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Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 8. zasedání OV Plačkov v roce 2015 

Přítomní: Milan Janďourek, Ivana Joklová, Alena Krejčí, Petr Vašák, Jan Dušek, Markéta  

     Franzová, Renata Kopecká, Petr Švácha 

Omluveni: Vladislav Dibelka 

Hosté: Ing. Lenka Bartáková, Ing. Martin Němec 

Kdy : 28. května 2015 od 18:30 

Kde: budova osadního výboru Plačkov (volební místnost) 

 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu 

2. Projednání nástavby kiosku u fotbalového hřiště, prezentace projektu Ing. Martina 

Němce 

3. Kompletní oprava kapličky 

4. Stav kanalizace v obci, kontrola odborníky 

5. Dětské hřiště u Pařezáče 

6. Veřejné osvětlení v obci - projekt 

7. Pořadí důležitosti investic, dle schváleného rozpočtu 

8. Vyjádření správy železniční správy (světelná signalizace u vlakového přejezdu) 

9. Seznámení OV se žádostí na odkup parcely č. 7 (paní Zbirovská, pan Neufuss) 

 

Ad1) Všechny body z předchozího zápisu byly splněny. 

 

Ad2) Hrubý rozpočet byl zpracován. Konečný rozpočet se bude upravovat dle konečné fáze. 

Oslovit pana Jůzla a pan Hrbka � následné zjištění financí na tento projekt. Hrubý rozpočet 

je kolem 5 - 6 milionů Kč. Výstavba by mohla být realizována v několika etapách a to 

z důvodu větších finančních nákladů. Topení v tomto objektu by bylo na tuhá paliva. Schůze 

OV s panem Jůzlem. 

 

Ad3) Kaplička je kompletně opravena. Je hotov silikonový nátěr, seřízen zvon � přesné 

zvonění, byl přidělán otvírací vikýř ke zvonu, položena dlažba kolem kapličky a odvodnění 

kolem celého objektu.  
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Ad4) Kanalizace, která vede parkem u kapličky je v pořádku dle zjištění odborníků, kteří tyto 

trubky prozkoumali kamerou. Pod rybníkem u kapličky je vybudovaná nová šachta a 

opraveny trubky, které byly poškozeny. Úprava zeleně u kapličky se bude řešit s odborníky, 

stromy nebude nutné kácet �nutná jejich úprava. 

          Kanalizace, která vede přes fotbalové hřiště je poškozena v celkové délce cca 15 metrů 

a tato kanalizace bude opravena po skončení fotbalové sezony. 

 

Ad5) Houpačky - technické služby opravují jednu z houpaček a další si OV musí vybrat. Dále 

špatný je zde špatný stav laviček – oprava těchto laviček. U tohoto objektu se musí udržovat 

pořádek, musí být dodržen prostor 1,5 metru pro štěrk, nesmí koukat betony, aby se tam nikdo 

nezranil. Případné závady nahlásit panu Pavlíkovi. Kontrolu bude zajišťovat paní Kopecká. 

Sečení trávy v prostoru dětského hřiště má na starost TJ Sokol Plačkov. Z katalogu jsme 

vybrali tuto novou věc - housenka MIDI (str. 26). 

 

Ad6) Veřejné osvětlení. Dne 21. Května 2015 se sešel pan Janďourek, pan Vaňkát a 

projektant, který bude vytvářet projekt pro nové veřejné osvětlení. Společně prošli celou ves a 

zapsali si, kde je potřeba přidělat nová světla. Jedná se o rozšíření osvětlení, ne o výměnu 

všech světel. OV žádá technické služby, aby se vyjádřili k závadám na veřejném osvětlení 

v obci Plačkov. OV požaduje nápravu stávajícího osvětlení. 

 

Ad7) Pořadí důležitosti. 

1. Rozhlas – bude zrealizován během července 

2. Škrabanka k panu Bokůvkovi � vytvoření asfaltové cesty 

3. Cesty, které bychom chtěli nové: pan Mejtský – pan Adamec, cesta u Dušků, pan 

Janalík – pan Mareš, cesta k panu Zemanovi 

4. Dětské hřiště – co nejdříve doopravit, výměna laviček,  housenka MIDI – náhrada za 

houpačku, vybraná členy OV 

5. Umístění zrcadel u vlakových přejezdů 

6. Vývěska pro dolní část plačkova 

 

Ad8) České dráhy zamítly žádost OV Plačkov o umístění světelné signalizace u vlakového 

přejezdu. Pouze nám dali možnost, abychom si zajistili finanční zdroje od někoho jiného a 

tuto signalizace zrealizovali. Světelná signalizace stojí okolo 6 milionů Kč. České dráhy dále 
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uvedli, že tento prostor je přehledný a nevidí důvod k umístění světelné signalizace. Proto OV 

bude usilovat alespoň o umístění zrcadel k tomuto přejezdu.  

 

Ad9) OV Plačkov respektuje rozhodnutí zastupitelstva města ze dne 29. 4. 2015 a souhlasí 

s tímto výrokem, tak jak to bylo schváleno. 

 

Ad10) Členové se vyjadřovali vždy k jednotlivým bodům tohoto zápisu. 

 

 

USNESENÍ 

28/05/2015 

OV schvaluje, aby se technické služby vyjádřili k závadám na veřejném osvětlení v obci 

Plačkov. OV požaduje nápravu stávajícího osvětlení. 

Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

28/05/2015 

OV schvaluje, aby město Humpolec zajistilo brigádníky, které natřou plot u pomníku, u 

vlakové zastávky. 

Pro: 8   Proti: 0   Zdržel se: 0  

28/05/2015 

OV schvaluje, aby byly opraveny lavičky u dětského hřiště v Plačkově. 

Pro: 8   Proti: 0   Zdržel se: 0  

 

 

 

 

 

 

 

 

Jednání OV bylo ukončeno ve 20:00.    Zapsala: Markéta Franzová 

 

Předseda OV: Milan Janďourek   Ověřovatelka: Alena Krejčí  

 


